

## **Press Release - LIA**

The multi-talented LIA, born in Sao Paulo, Brazil, and raised in Vienna, combines the diverse worlds of songwriting, performance, and music production. With a master's degree in jazz vocals from the Vienna Conservatory and a semester abroad at the Berklee College of Music, where she met producer legend Rodney Jerkins, she laid the foundation for her impressive career. She immediately demonstrated her newly acquired knowledge as a backing vocalist for various music industry giants and shared the stage with disco queen Gloria Gaynor, among others.

Her songs are not only part of movie soundtracks but also an essential component of international collaborations with renowned artists such as Joe Killington, Angelo Ferreri, Dre Guazelli, Music P, and many others. The charismatic artist has conquered stages worldwide with her passionate performances. Whether in prestigious clubs like the legendary AMNESIA in Ibiza or at exclusive events like the Vienna Opera Ball, she has showcased her musical talent. Her artistic footprint extends across countries such as Austria, Germany, Italy, France, Spain (Ibiza/Mallorca), Brazil, USA, Egypt, Thailand, and many more.

LIA's unique voice adds that special something to national and international commercials, including those from reputable companies like JEEP, SKY, Telering, and Vöslauer. International musical productions like "Sister Act" and "Musical Rocks!" have also benefited from her versatility.

LIA - a modern artist with international flair, a voice that connects and inspires.

**[contact@liamusic.at](mailto:contact@liamusic.at)**

## **Presstext - LIA**

Das Multitalent LIA, geboren in Sao Paulo, Brasilien und aufgewachsen in Wien, vereint die facettenreichen Welten des Songwriting, der Performance und der Musikproduktion.

Mit einem Masterstudium in Jazzgesang am Wiener Konservatorium und einem Auslandssemester am Berklee College of Music, wo sie Produzentlegende Rodney Jerkins kennenlernte, legte sie den Grundstein für ihre eindrucksvolle Karriere. Ihr neu erworbenes Wissen konnte sie sogleich als Backup-Sängerin für diverse Größen des Musikgeschäfts unter Beweis stellen und teilte die Bühne u.A. mit Discoqueen Gloria Gaynor.

Ihre Songs sind nicht nur Teil von Kinosoundtracks, sondern auch essentieller Bestandteil internationaler Zusammenarbeit mit renommierten Künstlern wie Joe Killington, Angelo Ferreri, Dre Guazelli, Music P, u.v.a. Die charismatische Künstlerin hat mit ihrer leidenschaftlichen Performance die Bühnen weltweit erobert. Ob in renommierten Clubs wie dem legendären AMNESIA auf Ibiza, oder auf exklusiven Veranstaltungen, darunter der Wiener Opernball, hat sie ihr musikalisches Können unter Beweis gestellt. Ihr künstlerischer Fußabdruck erstreckt sich dabei über Länder wie Österreich, Deutschland, Italien, Frankreich, Spanien (Ibiza/Mallorca), Brasilien, U.S.A., Ägypten, Thailand, u.v.a.

Die einzigartige Stimme von LIA verleiht nationalen und internationalen Werbespots, darunter von namhaften Unternehmen wie JEEP, SKY, Teling und Vöslauer, das gewisse Etwas. Auch internationale Musicalproduktionen, wie „Sister Act“ und „Musical Rocks!“, profitierten von ihrer Vielseitigkeit.

LIA – eine moderne Künstlerin mit internationalem Flair, eine Stimme die verbindet und inspiriert.

**[contact@liamusic.at](mailto:contact@liamusic.at)**